

CONCLUSIES VAN HET OPENBARE DEEL van VERGADERING VAN DE COMMISSIE RAADSVOORBEREIDING VAN 05 juni 2018

Aanwezig:

Leden:

CDA	I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese en L. Kranenburg
VVD	H. Werner, H. Mikkers
D66	H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks	G.M.M. Wehkamp
PvdA	D. Kerkhoff
(B.O.O.S.)	H.J.M. Koelman

Bestuurders: P.J. Heilieggers, R. van Haeften en B.A. Graal

Voorzitter: F.J.M. Duits

Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de heer G.A. Jägers (D66) is verhinderd.

2. Vaststellen van de agenda

De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.

3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 8 mei 2018

De commissie stelt de tekst van het verslag ongewijzigd vast.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 8 mei 2018

De leden Werner (VVD), Van Dijk (D66), Kerkhoff (PvdA), Wehkamp (GroenLinks), Kranenburg (CDA), Vink (CDA) en Van Heese (CDA) hebben vragen / opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht. Wat betreft actiepunten 99 en 126 besluit de commissie op verzoek van wethouder Graal, zich in beslotenheid (na deze vergadering) te laten informeren.

5. Rondvraag

De leden Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Vink (CDA) en Koelman (B.O.O.S.) stellen een vraag. Wat betreft het fietsvriendelijk maken van de Spaarndammerdijk (incl. subsidie-mogelijkheden; bijv. prov. NH) zegt wethouder Graal een notitie toe (september 2018).

6. Spreekrecht

Er zijn geen insprekers.

A-stukken

7. Jaarstukken en Programmabegroting 2019-2022 Veiligheidsregio Kennemerland (Rv 2018.0028377)

De leden Van Heese (CDA), Bier (D66), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 3 juli 2018 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

8. Vaststellen Jaarstukken 2017 en bestemming resultaat (Rv 2018.0020757)

De leden Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Werner (VVD, Van Heese (CDA), Koelman (B.O.O.S.) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Graal zal een aantal nog openstaande/onbeantwoorde vragen (met inbegrip van die uit de Technische Commissie) laten beantwoorden.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 3 juli 2018. Als bespreekstuk

9. Benoeming lid Algemeen bestuur Recreatieschap Spaarnwoude (Rv 2018.0028555)

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 3 juli 2018 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

10. Jaarrekening 2017, Begrotingswijzigingen 2018, Programmabegrotingen 2019 Recreatieschap Spaarnwoude (Rv 2018.0028553)

De leden Werner (VVD), Van Dijk (D66), Kerkhoff (PvdA), Koelman (B.O.O.S.), Wehkamp (GroenLinks), Van Heese (CDA) en Bier (D66) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Graal zegt toe als middel om inkomsten te genereren, de invoering van een dagkaart als mogelijkheid bij het Recreatieschap te opperen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 3 juli 2018. Als hamerstuk.

11. Harmonisatie verordening Leerlingenvervoer (Rv 2018.0028379)

De leden Vink (CDA), Bier (D66), Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

In de ogen van de commissie kan de overgangsregeling die het college voorstelt soepeler. De fractie van D66 zal een amendement voorbereiden.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel weliswaar rijp acht voor de raadsvergadering van 3 juli 2019, maar dat er tevens een wijzigingsvoorstel vanuit de raad is te verwachten. Het collegevoorstel is daarmee een bespreekstuk.

B-stukken

12. 2018-05-22 BenW-besluit Vaststelling jaarrekening 2017 en begroting 2019 Paswerk B-stuk (2018.0028260)

De leden Wehkamp (GroenLinks), Van Dijk (D66) en Koelman (B.O.O.S.) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het eens is met het collegebesluit dat er geen aanleiding is tot een zienswijze en aldus de stukken voor kennisgeving aanneemt.

13. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van collegeleden)

De leden Vink (CDA), Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Koelman (B.O.O.S.) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter rondt het agendapunt af met de conclusie dat de commissie de mededelingen voor kennisgeving aanneemt.

14. Mondelinge mededelingen collegeleden over lopende projecten (vast agendapunt)

De wethouders Graal en Van Haeften doen mededelingen. Er worden geen toezeggingen genoteerd.

C-stukken

15. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.

De voorzitter deelt mee dat er vragen op voorhand zijn ontvangen van het lid Koelman (B.O.O.S.). Daarnaast stellen de leden Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Van Heese (CDA), n Bier (D66) en Wehkamp (GroenLinks) ter vergadering vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt tenslotte vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt.

16. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter (het openbare deel van) de vergadering.

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 11 september 2018,

De griffier,

de voorzitter,

N.S. Voogd

F.J.M. Duits